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Pan 
Ryszard Grobelny 
Prezes Związku Miast Polskich 

Gdy dowiedziałem się o wystosowanym przez Związek Miast Polskich piśmie do 

Prezydenta RP, w sprawie nowej ustawy dotyczącej działkowców „opadły mi ręce". Byłem pewien, 

że stworzono w końcu dokument, który zadowoli wszystkich. Okazuje się jednak, że nadal komuś 

przeszkadzamy. 

Rozumiem, że członkowie ZMP chcą rozwoju miast dla dobra ich mieszkańców, więc 

dlaczego Chcecie zabrać nam nasze dobro - ziemię, którą uprawiamy od lal. Chyba, że my 

działkowcy nie jesteśmy mieszkańcami, że jesteśmy wyrzutkami. Czy każdy cel uświęca środki? 

Czy jesteście tak zaślepieni zdobywaniem pieniędzy, że nie interesują was potrzeby przeciętnych 

ludzi? Czy koniecznie wszystko musicie zabetonować? Czy nie rozumiecie, że każdy chce 

wypoczywać, a nie każdego stać na wyjazd za miasto? Myślę, że tak naprawdę to mało Was to 

obchodzi... 

Dlatego stanowczo protestuję i mam nadzieję, że dla Pana Prezydenta jesteśmy ważniejsi lliż 

dla Was Panowie Rajcy... 

Mirosław Jarmołowicz 
działkowiec ROD „ 1000 - lecia' 
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